
Ob rednem jemanju AFA alg in Nutri Flora zjutraj, sem v dveh mesecih zmanjšal težo za 4,5 

kg, ne da bi spremenil prehrambene navade. 

 K. 

Vaše alge so odlične! 

 

S.Š. 

Oglašam se vam, da vam po dobrih treh tednih sporočim stanje v zvezi s hčerino kožo na roki, 

kjer se ji je pojavila alergija. Prej smo poskusili že z mnogimi ostalimi izdelki, ki pa niso 

pokazale nobenega izboljšanja. 

Povedati vam moram, da se stanje počasi zboljšuje. Že kmalu po  jemanju alg ter FloraZyma 

in mazanju s kremo Dermowine se je koža začela spreminjati in sicer na način, da so začeli 

nastajati gnojni mozolji, ki se sedaj počasi sušijo. Na enem delu je koža že čisto gladka in 

praktično normalna, na drugem koncu pa so še trije takšni mozolji. Lahko rečem, da se je 

izboljšalo tudi njeno splošno počutje, saj sedaj ni več tako razdražljiva in občutljiva kot je bila 

prej, ampak je bistveno boljše volje. Manj je "cmeravosti" in se da z njo veliko lažje doseči 

sprejemljiv dogovor (prej pa je bil samo jok in izsiljevanje). Zdaj smo vsi domači in v vrtcu 

bistveno bolj zadovoljni in veseli, ko vidimo to splošno izboljšanje, da je na splošno spet tista 

simpatična punčka, kakršna je prej znala biti, čeprav čedalje bolj poredko. 

Zelo sem vesela, da sva se takrat oglasili pri vas in da smo dosegli izboljšanje brez 

kortikosteroidnih krem, ki so nama jih predpisali. 

 

M.Š. 

 

Iz našega uredništva, revije Viva,  že dve uživata klamatske alge KlamathRWmax, ki jih ne 

moreta prehvalit.  Obe opažata velike spremembe na koži, nohtih, laseh, počutju in prebavi. 

Uredništvo revije Viva 

Pred nekaj leti sem poslušala predavanje kolegice, ki je nosilo naslov Klamatske alge in ker 

kolegico dobro poznam, sem se malo bolj poglobila v njeno izvajanje in trditve glede 

pozitivnega delovanja omenjenih alg. Podvržena pogostim prehladnim obolenjem, ki so znala 

trajati cele mesece  in hipofunkciji ščitnice, je prišlo obdobje, ko bi morala količino tablet za 

ščitnico povečati, zato sem se odločila, da poskusim z jemanjem klamatskih alg 

KlamathRWmax in sicer kapsul, ki so vsebovale 0,5 grama suhih klamatskih alg. Vsako jutro 

sem na tešče vzela po dve kapsuli. skozi tri mesece. Po treh mesecih sem šla na ponovno 

kontrolo ščitničnih hormonov, doze zdravila za ščitnico nisem večala, ampak sem jemala kot 

prej in kontrola je pokazala, da so ščitnični hormoni v mejah normale. Prehladna obolenja se 

mi niso pojavljala in samo psihično razpoloženje je bilo zelo ugodno. Že dve leti dnevno 

jemljem po tri kapsule klamatskih alg KlamathRWmax (1,5 grama dnevno). Z zdravstvenim 

stanjem se zadovoljna in je to edini prehranski dodatek, ki ga uživam vse dni  letu. Smatram, 

da vsebuje vse sestavine, ki so poleg  zdrave prehrane primerne za starostnika. Veliko raje 

posegam po tem prehranskem dodatku, ker vem od kod ga dobivajo, kot po različnih 

vitaminih in mineralih, ki so velikokrat sintetičnega izvora ali pa po mikroalgah , ki jih gojijo 

v bazenih. Sem po naravi človek, ki hoče vsaki stvari priti do dna. Poglobila sem se v samo 



sestavo klamatskih alg in prisostvovala predavanju strokovnjaka – nutricista, ki sodeluje pri 

ugotavljanju pozitivnih učinkov klamatskih alg pri različnih kroničnih boleznih. Rezultati 

omenjenih raziskav so pokazali, da jemanje pripravkov iz klamatskih alg KlamathRWmax ni 

kontraindicirano pri nobeni kronični bolezni.  

Sama sem obiskala jezero Klamath, ki se razprostira na ogromni površini. Klamatske alge 

rastejo na površini gornjega jezera Klamath (ZDA- Oregon), v naravnem okolju, ki ga 

obdajajo hribi. Jezero je vulkanskega izvora z veliko količino vulkanskih kamenin, ki 

predstavljajo bogato hrano algam, ki rastejo na površini omenjenega jezera. Na jezeru smo 

imeli priliko videti tudi ptice, ki živijo na tem področju. Pokrajina je še redko poseljena in 

površina jezera je res ogromna.   

M.B, mag. far. 

 


